

ANNE SEMONIN
PARIS

HOTEL LINE



PHILOSOPHY

The Anne Sémonin concept is simple: an aromatherapy line, a methodology, a spa environment. This trilogy allows for a holistic approach to beauty perfectly suitable for men and women.

Our ambition is to extend across the world a certain idea of "Haute Couture" beauty, a byword for French made-to-measure elegance. "The Secret: trace elements, dynamized by essential oils in a marine or botanical active ingredient base, are used in a personalized "custom-made" treatment for each individual's specific type of skin."

PHILOSOPHIE

Le concept Anne Sémonin est simple : une ligne d'aromathérapie, une méthodologie, un univers spa. Cette trilogie permet une approche globale et personnalisée de la beauté s'adressant aussi bien aux hommes qu'aux femmes. Notre ambition est de répandre à travers le monde une certaine conception Haute Couture de la beauté qui serait synonyme d'une élégance sur-mesure.

" Le secret : l'association d'oligo-éléments et d'huiles essentielles dans une base riche en actifs marins ou végétaux utilisée dans des soins sur-mesure et adaptés aux besoins spécifiques de chaque peau."

BOTTLES
FLACONS

40 & 80 ml - 1.35 & 2.70 fl.oz.



Formulated with botanical and natural ingredients.
Formulée à base de plantes et d'ingrédients naturels.

- Bath shower gel exotic verbena
Gel bain douche verveine exotique
- Gentle mistletoe shampoo
Shampooing doux au gui
- Botanical conditioner
Après-shampooing végétal

- Botanical body milk
Lait végétal corps
- Mouthwash
Eau de bouche
- Bath salts exotic verbena 1.76 & 3.52 oz.
Cristaux de bain verveine exotique 50 & 100 g

SOAPS
SAVONS

30, 50 & 150 g - 1.05, 1.76 & 5.29 oz.



Delicately fragranced with the fresh and stimulating scent of exotic verbena, this soap will leave your skin subtly perfumed.
Frais, stimulant et délicatement parfumé à la verveine exotique, ce savon laisse la peau subtilement parfumée.

- Scented soap exotic verbena
Savon parfumé verveine exotique

DISPLAY TRAY
PLATEAU DE PRESENTATION



This innovative and exclusive tray will elegantly enhance the bath line.
Dimensions of the two part set: 300 x 90 mm & 90 x 90 mm.

Ce plateau original et innovant mettra la ligne de bain en valeur avec élégance.
Dimensions du set en deux parties : 300 x 90 mm & 90 x 90 mm.

ECOPUMP

300 ml - 10.14 fl.oz.



For an ecological and generous gesture.
Pour un geste généreux et écologique.

- Cleansing gel exotic verbena
Gel doux lavant verveine exotique
- All over shampoo exotic verbena
Gel cheveux et corps verveine exotique
- Botanical hand and body lotion
Lait végétal corps



Wall bracket in brass
or recyclable ABS plastic.

Support mural en laiton
ou plastique ABS recyclable.

ACCESSORIES
ACCESSOIRES



The cosmetic line is complemented by a luxurious range of accessories.
La ligne cosmétique est complétée par une luxueuse gamme d'accessoires.

Shower cap
Bonnet de douche
Cotton buds
Coton-Tiges

Loofah bath pad
Éponge de bain végétale
Make-up remover pads
Disques à démaquiller

Manicure set
Set manucure
Comb
Peigne

Shaving set*
Set de rasage*
Shoe mitt*
Gant à chaussures*

Dental set*
Set dentaire*
Sewing kit*
Étui couture*

WWW.ANNESEMONIN.COM

